
Bestyrelsesmøde nr. 7 den 6. februar 2023 

Deltagere: Vinie Hansen, Irene Berri, Ayse Kaya, Karina Hvid. Lisbeth Kjeldsen,  
Gajenthini Nadesalingam, Lene Møller Olsen 
 
Afbud: Lene Møller Olsen 
 
Sted: Teams kl. 19.00-21.00  
 
Mødeleder: Vinie 
Referent: Karina 
 
Dagsorden:                                                   Ansvarlig:           Referat: 

1.Regnskab for 2022, bilag tidligere 
udsendt, herunder revision 
 
 

Irene Irene har sendt nyt regnskab ud. Det eneste, 
der er ændret fra tidligere udsendte 
regnskab, er, at der er nogle 
medlemskontingenter, der er ført ind. Det 
bliver revideret i marts måned. 
 
Bestyrelsen godkender regnskabet. 
 
Irene sender en revideret medlemsliste til 
resten af bestyrelsen. 
 
Vi blev enige om, at vi vil tilbyde Ketty 
Bruun (vores revisor), at hun kan få betalt 
halvdelen af konferencegebyret, hvis hun er 
interesseret i det. Et andet tilbud kunne 
være, at vi betaler hendes transport, og at 
hun så kun deltager i generalforsamlingen 
(evt. fra frokost). Hvis Ketty ønsker at 
deltage, spørger Irene, om hun vil påtage sig 
dirigentrollen til generalforsamlingen. 

2. Status på tilmeldinger til 
konferencen 

 28 betalende deltagere + 7 fra bestyrelsen 
 
Irene har sendt programmet ud til alle 
kommuner, men ikke alle har meldt tilbage 
(kun 16 ud af 98). Vi er lidt bekymrede for, 
om nogle kommuner ikke sender 
programmet videre ud til skolerne og 
daginstitutionerne.  
Ayse, Karina, Lisbeth og Gajenthini vil gøre 
en indsats for at få det sendt ud til skoler og 
daginstitutioner i deres kommuner. 
Vinie har lagt programmet ud på FB og 
foreningens hjemmeside. 



 
Konferenceaftaler – status: 
Irene har fået nogle konferenceaftaler, som  
mangler dato for, hvornår vi kan afmelde 
oplægsholdere uden økonomiske 
konsekvenser for foreningen (11. april). De 
skal laves om. 
Den, der har kontakten med den enkelte 
oplægsholder, må gerne underskrive aftalen 
på foreningens vegne. Kontraktaftalen skal 
herefter sendes til Irene med 
oplægsholderens underskrift. 

3. Tilbagemelding på henvendelse: 
“Kære jer - jeg er netop stødt på 
foreningen, fordi jeg har en datter på 
snart et år. Jeg er dansk, hendes far er 
indisk og vores fællessprog er engelsk 
eller ‘danglish’, som Lene skulle 
kontakte. 
 

Lene Lene har forsøgt at kontakte moren, men 
hun er ikke vendt tilbage endnu. 
 
Vi følger evt. op på det til næste møde. 

4. Generalforsamling: 
- Indkaldelse til generalforsamling, 
vedhæftet 
- Beretning 2022 
- Ændring af foreningens navn 
- Kontingent 
- Valgene, Irene, Karina, Ayse og 
Gajenthini er på valg 
- Valg af 2 suppleanter 
- Valg af revisor og revisorsuppleant 

 

Alle Irene sender den ud senest den 9. april. 
Vinie skriver, at indkomne forslag skal være 
bestyrelsen i hænde senest den 27. april. 
Endelig dagsorden sendes ud en uge før. 
 
Vi blev enige om at stille forslag til 
generalforsamlingen om at sætte 
medlemskontingent ned til 100 kr. om året. 
 
Vi snakkede om at lave en ”stand”, hvor 
deltagerne kan komme hen og få en god 
snak om foreningen samt modtage betaling 
af medlemsgebyr på mobilepay.  
 
Alle bestyrelsesmedlemmer vil gerne 
genopstille. 
 
Vedr. kandidater til suppleantposterne: 
Ayse spørger, om Hiba Faisal kunne være 
interesseret i at stille op som suppleant. 
 
Vi kunne også spørge nogle af dem, som har 
været med på vores konference flere gange. 
 
Vinie reviderer dagsordenen og sender den 
videre til Irene, så hun har den senest i 
starten af april. 
 



Ændring af foreningens navn til: 
Flersprogede Børn og Unges Vilkår. Vinie 
skriver det på som et forslag til 
generalforsamlingen. Det kræver en 
vedtægtsændring. 

   
5. Mødeplan 
 

 20. marts kl .19.00 på teams 

6. Eventuelt 
 

Alle  

 

 

 

 

 

 


